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To:

From:
. Wi )

Sent: Thur 2/18/2021 4:28:23 PM

Subject: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Received: Thur 2/18/2021 4:28:23 PM

-)haha.

var: EN KEENED. (ERE)SEENir i>Verzonden: donderdag 18 februari 2021 17:18

aan: EXEL NEN. GID) <I iv. i>; IERIE,NE BE (RED) EEE irs. i>

Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Prima. Ik heb [BE gebeld en gevraagd of hij me terug kan bellen. Ik laat het weten als de kou uit de lucht is gehaald....

roe,

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 17:10

Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

©

Kom ik wel vaker tegen. Moeilijk iets te regelen en als we dan een andere oplossing vinden zijn ze verbaasd dat we ze

moeilijk vinden...

Op zich prima om zoals je aangeeft ‘even de kou uit de lucht te halen’.

Groet,

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 16:55

an: ECE, OA ED) “BEE iv. IE) IRE, (ED)<MEEEMe inv
Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Hoi,

Eens. De afspraken kunnen we communiceren. Ik maak daar samen met [BEY een opzetje voor.

De toelichting was zeker niet bedoeld voor publicatie (dat vind ik vanzelfsprekend), maar om uit te leggen waarom we bepaalde

keuzes hebben gemaakt (soms inderdaad omdat gemeenten daar zelf geen keuzes in wilden maken). Ook uit de reactie blijkt

dat we dit traject anders hebben ervaren, dus wat mij betreft prima om een gesprek met VNG hierover te voeren/even met hem

te bellen. Dat kan ik even doen.

Groet,

van: [EE BE BE GEDEEE© invws.ni>
Verzonden: donderdag 18 februari 2021 16:33

aan: ENED) IED. GRD)<BEEM© minvws.ni>; BE. (EE)SEE© minvvs nl
Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Hoi,

Wat mij betreft:

Eerste deel gewoon gaan communiceren met VNG.

Mbt tweede deel, willen we niet communiceren maar misschien nog een gesprekje overwegen want zitten niet op 1 lijn en is wel

handig voor samenwerking in vervolg evt kou uit de lucht te halen. Zonder afbreuk te doen aan onze standpunten.

watji [ESE
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Vriendelijke groet,

512 51235512 5.1.2e 51.2e.15.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Maatschappelijke Ondersteuning

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Mobiel 06 | 4

@ minvws.nl

van: yo2 [VIcAVES
Verzonden: donderdag 18 februari 2021 15:56

Aan: ERED BERE
.

(EERE @ minvws.nl>

cc: ESE AEN

G
AE @ minvws.nl>; IE BE GE) El ominvws.n)>

Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Best IEXEZN

Eens met de het eerste deel. De verklaring eronder kan ik niet mee instemmen . Maar ik weet ook niet of je die wilde publiceren.

We waren akkoord over uitvoering door gemeenten toen (voor mij uit het niets) het rode kruis naar voren werd geschoven. Dat dit nu

wordt aangevoerd als : “omdat gemeenten zoveel bezwaren opwierpen” is bezijden de waarheid en niet acceptabel . We hebben ons

steeds constructief opgesteld en ja.. we probeerden het goed te regelen dus moesten sommige dingen verduidelijkt worden. Maar

gezien hoe het gelopen is kan je dit echt niet zwart op wit opschrijven.

Dan over de keuze om geen eigen bijdrage te heffen. "Wij hebben daarin steeds aangegeven dat VWS daarin een keuze moet

maken (achteraf hadden we dat niet zo moeten doen gezien de reacties van gemeenten nu) . en daarbij geen uitspraak gedaan of

dat wel ofjuist niet het heffen van de gebruikelijke eigen bijdrage moest zijn. De keuze voor wél ligt volledig bij jullie.

Nogmaals: volgens mij kun je (kunnen we) prima de wijziging publiceren zonder te vertellen hoe het gegaan is. Maar als je het gaat

vertellen dan graag correct en compleet.

Met vriendelijke groet,

RF ERD

5.1.2e

Vereniging van Nederlandse Gemeenten

06

www.vng.nl

Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 13:39

BE OE ED)EEEinves i
Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties
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HoEEE

We hebben je vraag over eigen bijdrage intern besproken en daarbij ook gekeken naar de vragen van gemeenten in

Limburg.

Het uitgangspunt in het sociaal domein is dat ruimte aan gemeente wordt gelaten om lokaal maatwerk toe te

passen. Gelet hierop en om tegemoet te komen aan de verschillende (soms tegenstrijdige) wensen van gemeenten

stellen we voor de volgende lijn te kiezen voor (aangepaste) communicatie richting gemeenten:
- Het uitgangspunt is dat vervoer naar vaccinatie locaties zoveel mogelijk zelf wordt geregeld en betaald.

+ Het is aan gemeenten om te bepalen hoe ze het vervoer dat onder hun eigen verantwoordelijkheid valt

willen inrichten tbv vaccinatie en of voor dit vervoer afwijkende voorwaarden gelden (zoals een eigen

bijdrage).
« Er bestaat al een vangnet voor die mensen die echt geen alternatief hebben, maar gemeenten zijn vrij om te

kiezen voor aanvullende initiatieven die op lokaal niveau goed werken zoals vrijwilligersinitiatieven. Deze

eventuele aanvullende initiatieven op lokaal niveau worden niet door het Rijk bekostigd.
+ Gemeenten mogen een aantal kosten in verband met vervoer naar vaccinaties als meerkosten opvoeren:

o Eigen bijdrage voor ritten naar vaccinaties van klanten met Wmo-indicatie. Gemeenten kunnen er ook

voor kiezen om eigen bijdrage aan reizigers te vragen.

o Kosten voor gebruik van Wmo-vervoer door mensen zonder Wmo-indicatie in het geval van gemeenten

waarin dit een mogelijkheid is.

- Belangrijk is dat het voor burgers duidelijk is met welke vervoersmiddelen ze binnen hun gemeente naar de

vaccinatielocaties kunnen reizen. Er zijn gemeenten die deze informatie bijvoorbeeld op hun gemeentelijke
website plaatsen. Goed om te bespreken hoe we deze informatie kunnen geven aan mensen die met het VWS-

coronanummer bellen om vervoer naar vaccinaties te regelen.

1k zal het bovenstaande toelichten.

- We hebben in eerste instantie geprobeerd het vervoer naar vaccinaties voor zowel de groep die al gebruik
maakt van doelgroepenvervoer als de groep die niet zelf in vervoer kan voorzien via gemeenten te

organiseren. VNG was bereid dit te faciliteren en daar waren we blij om. Maar er werden via VNG ook veel

vragen van gemeenten gesteld en bezwaren opgeworpen. Gelet hierop en gezien de spoed hebben we toen

besloten om het Rode Kruis, met wie VWS al afspraken in het kader van corona had gemaakt, te vragen voor

de specifieke groep mensen zonder vervoersalternatieven een bijdrage te leveren aan het vervoer naar

vaccinatielocaties. Dit om er zeker van te zijn dat we tijdig een landelijk vangnet hadden voor mensen die niet

op een andere manier naar de vaccinatielocaties konden komen. Zoals je ook aangeeft blijft het uitgangspunt

dat vervoer zelf wordt geregeld, of geregeld is via gemeenten of een andere lokale partner (bijv.

vrijwilligersorganisaties). Het Rode Kruis is dus een laatste middel voor die mensen die echt niet anders

kunnen. Vervoer naar vaccinaties wordt nu al uitgevoerd en we zien geen aanleiding om deze lijn nu aan te

passen.

« Daarnaast hebben we in overleg met VNG afgesproken dat reizigers die gebruik maken van gemeentelijk
vervoer geen eigen bijdrage voor de vaccinatieritten hoeven te betalen en dat deze extra kosten voor

gemeenten als meerkosten kunnen worden gezien. Dit vooral om het gebruik van gemeentelijke voorzieningen

te stimuleren en gemeenten in dit traject te faciliteren. Als deze afspraak juist als een

belemmering/administratieve last wordt gezien en er slimmere oplossingen/afspraken binnen de eigen

gemeente kunnen worden gemaakt, is dat aan gemeenten zelf en kan die wat ons betreft vervallen. Omdat er

ook gemeenten zijn die vinden dat de eigen bijdrage juist vergoed moet worden is om voorstel om het aan

gemeenten over te laten of ze een eigen bijdrage aan de klanten willen vragen.

Als VNG zich in bovenstaande lijn kan vinden kunnen we een gezamenlijk bericht opstellen en met het platform
afstemmen.

Groet, BREAD

Van: JIEeG NL
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 11:22



1147213

Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Vanuit VNG organisatieperspectief maakt het me echt niet uit. We waren bereid het te faciliteren. Als er een andere partner wordt

gevonden ook prima. Vanuit de inhoud twijfel ik aan de veiligheid (zowel qua corona als qua amateur-chauffeurs) en aan de

capaciteit van RK als de vraag groter wordt (nu bij mijn weten nog geen sprake van)

Gesprek over de signalen van gemeenten betrefende die twee laatste onderwerpen kunnen we denk ik het best meteen ook platform

bij uitnodigen. Zij hebben de kennis vd uitvoering.

Met vriendelijke groet,

Senior Beleidsmedewerker Onderwijs, Cultuur & Sport

Vereniging van Nederlandse Gemeenten

06 —

www.vng.n

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 11:17

Aan: VNG.NL>

Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Dank. Maar hoe kijkt VNG/kijken gemeenten dan hier tegenaan? Leeft dit breder of zijn gemeenten juist blij dat vervoer voor

deze mensen via RK en niet via gemeenten is geregeld?

Zou je op korte termijn tijd hebben om hier verder over te praten? (ik krijg tegenstrijdige signalen van gemeenten en het lijkt

me goed om eea met je te bespreken)

Dank!

Van:em VNG.NL>

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 11:11

nar: HEH IEAEEE HE. REED) minvws.nl>

Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

|

Nee de gemeenten die zich bij ons melden komen n de knoop met abonnemenstssytemen, kilometertegoeden,

registratiewerkprocessen en inning etc. van mensen mét indicatie. Voor die zonder hebben we immers geen verantwoordelijkheid.

Met vriendelijke groet,

Senior Beleidsmedewerker Onderwijs, Cultuur & Sport
o-

AE
Gemeenten

06

WWW.Vng.n

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 08:34

Aan: JIE@ vNG.NL>
Onderwerp: RE: vervoer naar vaccinatielocaties

Hoi IEHEEH
Bedankt voor dit signaal. Ik ga het intern bespreken. Even voor de zekerheid en n.a.v. bericht van [Evan vorige week. Gaat

het alleen over het betalen van de eigen bijdrage of ook over het onderscheid tussen mensen met en zonder Wmo-indicatie?
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Groet, IER FA)

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 18:08

Onderwerp: vervoer naar vaccinatielocaties

ceste ENE
De laatste weken bereiken ons steeds meer klachten en vragen over de oproep voor vervoer naar vaccinatielocaties en dan

specifiek over het niet hoeven betalen van een eigen bijdrage. Kern van deze reacties is dat bhet onuitvoerbaar, ongelooflijk

onhandig of heel veel werk voor heel weinig geld is om dit zo te doen.

Er wordt met pasjes, systemen etc gewerkt waarbinnen deze afspraak niet past. Om dat voor deze kleine groep om te gooien is dus

veel gedoe om weinig. Gemeenten verzoeken om deze afspraak te herzien. Ook vanuit rechtvaardigheidsoverwegingen overigens

(mensen die met regulier OV gaan betalen immers ook) maar de belangrijkste klachten betreffen de uitvoerbaarheid.

Hoe staan jullie erin om dit te wijzigen?

Met vriendelijke groet,

Senior Beleidsmedewerker Onderwijs, Cultuur & Sport

Vereniging van Nederlandse Gemeenten

06 — CR

www.vng.nl


